
Or.V.0062- 90/08

Protokół Nr 90/08
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 14 maja 2008 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III  kadencji,  w dniu 14 maja
2008  roku,  o  godz.  1230  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz – Przewodniczący Zarządu.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/. Lista obecnych gości w
załączeniu /zał. nr 2/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Udzielenie odpowiedzi na pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Sokółce w
sprawie  złożenia  wspólnego  wniosku  na  opracowanie  dokumentacji
projektowej  na  przebudowę  dróg  przebiegających  przez  teren powiatu
białostockiego  i  sokólskiego  oraz  wspólne  ubieganie  się  o   środki
finansowe w ramach programu INTERREG.

3.  Podpisanie wystąpienia do Zarządu  Województwa Podlaskiego o opinię
dotyczącą  uchwały  w  sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi  powiatowej
Rynek Kilińskiego w Wasilkowie.

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  odbioru  inwestycji  pod
nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Królowy Most – Kołodno.”

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji odbioru  gwarancyjnego
inwestycji  pod  nazwą  „Przebudowa  drogi  powiatowej  Ogrodniczki  –
Karakule – Sowlany”.

6. Zapoznanie  się  z  pismem  Urzędu  Miejskiego  w  Supraślu   w  sprawie
współfinansowania   przebudowy  drogi  powiatowej   Podsupraśl  –
Surażkowo.

7. Zapoznanie  się  z  pismem  Wójta   gminy  Michałowo  w  sprawie
współfinansowania przebudowy dróg powiatowych.

8. Zapoznanie  się z pismem mieszkańców Grabówki w sprawie wykonania
remontu drogi.

9. Rozważenie możliwości  podpisania Aneksu do umowy z Gminą Łapy w
sprawie  rozszerzenia  zakresu  zadania  pn.  „Przebudowa  ciągu  dróg
gminnych i powiatowych (drogi o numerach 106575B, 106441B, 2349B,
2347B, 155B) od ulicy Nowowiejskiej do Gąsówki Starej”.

10.Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku o dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2008 roku.

11.Przedstawienie  propozycji  odpowiedzi  na  pisma  dotyczące  remontu
chodnika w miejscowości Gołębie. 

12.Omówienie  sprawy  wymiany  dachu  na  budynku  Centrum  Kształcenia
Praktycznego przy udziale Dyrektora Zdzisława Penzy.



13.Omówienie sprawy związanej z wnioskiem Burmistrza Gminy Supraśl w
sprawie zagospodarowania skarpy nadrzecznej.

14.Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisów do księgi
wieczystej  nieruchomości stanowiących mienie powiatowe.

15.Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności do nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

16.Podpisanie ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu Szkół w
Czarnej Białostockiej.

17.Rozpatrzenie  wniosków  Naczelnika  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego  w sprawie  wprowadzenia  zmian  w budżecie
powiatu na 2008 r.

18.Rozpatrzenie  pisma   Dyrektora   LO  w  Łapach  o  zwiększenie  planu
wydatków na 2008 r.

19.Podpisanie wniosku w sprawie uzyskania dotacji na realizację zadania pn.
„By czas nie  zaćmił i niepamięć”.

20.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  komisji  konkursowej  do
zaopiniowania ofert  o udzielenie dotacji  na realizację w 2008 r.  zadań
publicznych w sferze ochrony dóbr kultury  i tradycji (220/08).

21.Rozpatrzenie pisma Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych w sprawie
współorganizacji V Ogólnopolskiego Turnieju Tańca Towarzyskiego Tykocin
2008.

22.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  komisji  konkursowej  do
rozstrzygnięcia  V  Powiatowego  Konkursu  fotograficznego  „Cudze
chwalicie – swego nie znacie” (221/08).

23.Rozpatrzenie wniosku Burmistrza Wasilkowa w sprawie współorganizacji
IV  Edycji  Festiwalu  Wasilkowskie  Klimaty  Akordeonowe  „Co  komu  w
miechu gra”.

24.Rozpatrzenie wniosku o współorganizację imprezy integracyjnej „Podlasie
MTB Marathon” oraz zakup nagród zwycięzcom.

25.Upoważnienie  Starosty  i  Wicestarosty  do  podpisania  umów  na
prowadzenie kampanii  promocyjnej  z portalem internetowym, Kurierem
Porannym i Agencją Reklamową.

26.Rozpatrzenie  wniosku  o  dokonanie  zmian  w  planie  wydatków
budżetowych w związku z realizacją projektu „Rozwój transgranicznych
funkcji  Regionalnego  Centrum  Kształcenia  w   Zakresie  Turystyki
Aktywnej.

27.Omówienie problemu budowy oczyszczalni ścieków w DPS Jałówce przy
udziale dyrektora Domu Pana Jana Steckiewicza.

28.Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora PCPR do złożenia
wniosku o dofinansowanie projektu Program Operacyjny Kapitał Ludzki na
2008r. (222/08).

29.Rozpatrzenie wniosków Dyrektora PCPR w sprawie dokonania  zmian w
budżecie powiatu na 2008 r.

30.Zapoznanie  się  z  analizą  wynagrodzeń  pracowników  zatrudnionych  w
Domach Pomocy Społecznej prowadzonych przez Powiat Białostocki.
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31.Podpisanie  wystąpienia  do  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  w  sprawie
współfinansowania  działalności  Zespołu  ds.  Orzekania  o
Niepełnosprawności.

32.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  regulaminu  przyznawania
nagród rocznych dla Dyrektora SPZOZ w Łapach (223/08).

33.Udzielenie odpowiedzi na interpelację złożoną na XVIII sesji Rady przez
Radnego Pana Zenona Żukowskiego.

34.Zaakceptowanie porządku dziennego  XIX sesji Rady Powiatu.

35.Zaakceptowanie materiałów kierowanych pod obrady:

a) projekt uchwały RPB  zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w sprawie

ustalenia  najniższego  wynagrodzenia   zasadniczego  w  pierwszej

kategorii  zaszeregowania i uzgodnienia wartości 1 punktu,

        b) podjęcie uchwały RPB w sprawie zaciągnięcia zobowiązania  z tytułu

zlecanych usług  geodezyjnych,

       c) projekt uchwały RPB w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2008 r.,

       d) informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Białymstoku o

stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej powiatu białostockiego

w roku 2007,

       e)  informacja  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  z

działalności organu nadzoru budowlanego na terenie powiatu za okres

roku 2007,

f)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  upoważnienia  do  zaciągania

zobowiązań finansowych na dostawę tablic rejestracyjnych,

g) projekt uchwały RPB w sprawie przekazania skargi od załatwienia.

36.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  powiatu  na  2008  r.
(224/08).

37.Zapoznanie  się  z  uchwałą  RIO   podjętą  w  związku  z  uchwałą   RPB
XVI/159/08.

38.Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu nr 89/08 z dnia 7 maja 2008 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez uwag.

Ad. 2

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Sokółce  w  sprawie  złożenia  wspólnego  wniosku  na  opracowanie
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dokumentacji  projektowej  na przebudowę dróg przebiegających  przez
teren powiatu białostockiego i sokólskiego oraz wspólne ubieganie się o
środki finansowe w ramach programu INTERREG.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z propozycją odpowiedzi na pismo Powiatowego Zarządu Dróg w Sokółce
w sprawie złożenia wspólnego wniosku na opracowanie dokumentacji projektowej
na  przebudowę  dróg  przebiegających  przez  teren  powiatu  białostockiego  i
sokólskiego oraz wspólne ubieganie się o środki finansowe w ramach programu
INTERREG /zał. nr 3/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przypomniał,  iż  sprawa  ta  była  już  dwukrotnie  poruszana  na
posiedzeniach Zarządu Powiatu Białostockiego w dniu 10 kwietnia 2008 roku oraz
7  maja  2008  roku.  Wówczas  Zarząd  Powiatu  zaakceptował  podjęcie  działań
zmierzających do złożenia ww. wniosku. Wyjaśnił: „Pierwszy etap to pozyskanie
dokumentacji  projektowej  na  drogi  powiatowe łączące  drogę  krajową nr  19  z
drogą krajową nr 8. Na terenie powiatu białostockiego dotyczy to drogi nr 1420B,
a więc ulica Fabryczna. Odcinek drogi gminnej 1 200 metrów, dalej Czarna Wieś
Kościelna – Oleszkowo – Chmielnik –  Jezierzysk,  aż do granicy Powiatu.  W tej
sprawie  odbyło  się  spotkanie,  gdzie  ustalono,  że  ewentualnym  liderem  tego
projektu na dokumentację projektową będzie Powiat Białostocki, przy współpracy
z Powiatem Sokólskim i Gminą Czarna Białostocka. (…) Etap przebudowy bierze
na siebie Powiat Sokólski, również wobec całego przedsięwzięcia, jako lider.”     

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania ww. pisma Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego /zał. nr 4/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 3

Podpisanie wystąpienia do Zarządu  Województwa Podlaskiego o
opinię  dotyczącą  uchwały  w  sprawie  pozbawienia  kategorii  drogi
powiatowej Rynek Kilińskiego w Wasilkowie.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił zebranym
propozycję wystąpienia do Zarządu Województwa Podlaskiego o opinię dotyczącą
uchwały w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej Rynek Kilińskiego w
Wasilkowie.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia w ww. sprawie „jest to formalność. W chwili
obecnej  mamy  opinie  wszystkich  sąsiednich  Zarządów  Powiatów  i  samego
Burmistrza Wasilkowa.”

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wystąpienie, upoważniając do jego podpisania Pana Adama Kamińskiego
– Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 5/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.  

Ad. 4
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Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Odbioru
Gwarancyjnego  inwestycji  pod  nazwą  „Przebudowa  drogi  powiatowej
Ogrodniczki – Karakule – Sowlany” (218/08).

Pan Wiesław Pusz  –  Starosta  Powiatu Białostockiego przedstawił  projekt
uchwały  w  sprawie  powołania  Komisji  Odbioru  Gwarancyjnego  inwestycji  pod
nazwą  „Przebudowa  drogi  powiatowej  nr  1433B  Królowy  Most  –  Kołodno
(BRIPF003/35)” realizowanej z udziałem środków Unii Europejskiej z Narodowego
Programu dla  Polski  Phare  2003  w  ramach  Funduszu  Projektów Infrastruktury
Okołobiznesowej (BRIPF) /zał. nr 6/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedłożył wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął  uchwałę  nr
218/08 z dnia 14 maja 2008 roku w sprawie powołania Komisji Odbioru
Gwarancyjnego inwestycji pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr
1430B  Ogrodniczki  –  Karakule  –  Sowlany”  realizowanego  w  ramach
Priorytetu  3  –  Rozwój  lokalny,  Działania  3.1.  Obszary  wiejskie
Zintegrowanego  Programu  Operacyjnego  Rozwoju  Regionalnego
współfinansowanego  ze  środków  Unii  Europejskiej  –  Umowa  nr
Z/2.20/III/3.1118/04/U/37/05  z  dnia  14  marca  2005  r.  (Projekt  nr
Z/2.20/III/3.1/118/04) /zał. nr 7/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 5

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji odbioru inwestycji
pod  nazwą  „Przebudowa  drogi  powiatowej  Królowy  Most  –  Kołodno”
(219/08).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie powołania Komisji  odbioru inwestycji  pod nazwą
„Przebudowa drogi powiatowej Królowy Most – Kołodno” /zał. nr 8/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył zebranym, wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
219/08 z dnia 14 maja 2008 roku w sprawie powołania Komisji Odbioru
Gwarancyjnego inwestycji pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej nr
1433B Królowy Most – Kołodno (BRIPF003/35)” realizowanej z udziałem
środków  Unii  Europejskiej  z  Narodowego  Programu  dla  Polski  Phare
2003  w  ramach  Funduszu  Projektów  Infrastruktury  Okołobiznesowej
(BRIPF) /zał. nr 9/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Zapoznanie się z pismem Urzędu Miejskiego w Supraślu  w sprawie
współfinansowania   przebudowy  drogi  powiatowej   Podsupraśl  –
Surażkowo.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
pismem Urzędu Miejskiego w Supraślu w sprawie współfinansowania przebudowy
drogi powiatowej Podsupraśl – Surażkowo /zał. nr 10/.
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Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przedłożył  wyjaśnienia w ww. kwestii  „Od kilku lat Burmistrzowie
Supraśla próbują zmodernizować tą drogę za pieniądze powiatowe.”

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zauważył,  że  w
związku z tym można by było przedstawić Gminie propozycję przejęcia ww. drogi. 

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem
oraz po wysłuchaniu wyjaśnień Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, postanowił, przekazać ww. pismo do Powiatowego Zarządu
Dróg w Białymstoku, celem przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 7

Zapoznanie  się  z  pismem  Wójta  gminy  Michałowo  w  sprawie
współfinansowania przebudowy dróg powiatowych.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przybliżył zebranym
treść pisma Wójta Gminy Michałowo w sprawie współfinansowania przebudowy
dróg powiatowych /zał. nr 11 - 12/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, poinformował o szczegółach ww. sprawy.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego stwierdził: „2 250 000
zadecydowaliśmy  (…),  w  tej  chwili  jest  kwestia  taka,  że  trzeba  zawrzeć
porozumienie. Odnośnie Topolany – Michałowo nie ma kwestii spornej. Odnośnie
Gródeckiej  zapowiada się tak,  że do tych 2 250 000 trzeba będzie dołożyć od
400 000  do  600 000  złotych.  Jeżeli  zaczniemy robotę  i  ustawimy  tą  warstwę
wyrównawczą to  po prostu trzeba będzie warstwę ścieralną położyć czyli  nie
będziemy mieli wyjścia. W związku z tym Zarząd musi podjąć jakąś decyzję.”

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła „obie te
inwestycje muszą zmieścić się w uzgodnionym wcześniej  limicie wydatków  2
250 000,  a  niestety  nie  zamyka  się  on  jeśli  chodzi  o  ulicę  Gródecką.  I  jeśli
Gródecka ma być wykonana to prosimy znaleźć jeszcze 400 000 złotych. Zarząd
jest gotowy już do podpisania porozumienia odnoszącego się do drogi (ponieważ
jest to zgodne z ustaleniami) Topolany – Michałowo”.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zaproponował
by ww. pismo skierować do wiadomości Pana Jana Kaczmarka i Radnych Gminy
Michałowo.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  celem
dokonania analizy i przedłożenia propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Zapoznanie   się  z  pismem  mieszkańców  Grabówki  w  sprawie
wykonania remontu drogi.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
pismem mieszkańców Grabówki w sprawie wykonania remontu drogi /zał. nr 13/.
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Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedłożył wyjaśnienia w ww. sprawie. Poinformował, iż ww. droga
znajduje się w złym stanie, ale z racji  ograniczonych środków niemożliwe jest
dokonanie jej gruntownego remontu w najbliższym czasie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku,  celem
przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku

Ad. 9

Rozważenie  możliwości  podpisania  Aneksu  do  umowy  z  Gminą
Łapy w sprawie rozszerzenia  zakresu zadania  pn. „Przebudowa ciągu
dróg gminnych i  powiatowych (drogi  o  numerach 106575B,  106441B,
2349B, 2347B, 155B) od ulicy Nowowiejskiej do Gąsówki Starej”.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu z propozycją aneksu do umowy z Gminą Łapy w sprawie rozszerzenia
zakresu zadania pn. „Przebudowa ciągu dróg gminnych i powiatowych (drogi o
numerach 106575B, 106441B, 2349B, 2347B, 155B) od ulicy Nowowiejskiej do
Gąsówki Starej” /zał. nr 14/. 

Wyjaśnienia  w  tej  sprawie  złożył  Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor
Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku „Burmistrz napisał do Zarządu, że po
przetargu  na Nowowiejską zostały  mu pieniądze.  Zaproponował  by  pieniądze,
które  mu  zostały  skierować  na  ulicę  Grzybową,  która  jest  drogą  kategorii
powiatowej i leży w ciągu tych dróg, które są objęte wnioskiem pomocowym do
RPO, który składa Gmina Łapy. W związku z tym przedkładany jest aneks, ale
podpisanie  go  nie  jest  sprawą  prostą,  ponieważ  umowa  pierwotna  była
poprzedzona uchwała Rady Powiatu Białostockiego, która to uchwała odnosiła się
w  swojej  treści  wyłącznie  do  ulicy  Nowowiejskiej,  a  nie  do  ulicy  Grzybowej.
Najpierw  należy,  więc  podjąć  uchwałę  Rady  Powiatu  Białostockiego,  która
umożliwi zawarcie ww. aneksu.”  

Zarząd Powiatu Białostockiego po zapoznaniu się z ww. pismem
postanowił skierować je pod obrady Komisji Infrastruktury Technicznej
Rady Powiatu Białostockiego, celem wydania opinii w tej sprawie oraz
do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  celem  przygotowania
wyjaśnień dla Burmistrza Łap.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  zwrócił  się  z  wnioskiem  do
Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  o  przedłożenie
Zarządowi ww. wniosku pomocowego złożonego przez Gminę Łapy. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 10

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku o dokonanie zmian w budżecie Powiatu na 2008 roku.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
wnioskiem Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg o dokonanie zmian w budżecie
Powiatu na 2008 rok /zał. nr 15/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, wyjaśniła, ze jest
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to  wniosek,  który  zaspokoi  potrzeby  związane  z  podwyżką  wynagrodzeń  dla
pracowników zatrudnionych w Powiatowym Zarządzie Dróg w Białymstoku.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego, celem ujęcia go w najbliższym projekcie uchwały Rady
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian  budżecie Powiatu na 2008 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 11

Przedstawienie  propozycji  odpowiedzi  na  pisma  dotyczące
remontu chodnika w miejscowości Gołębie.  

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku  przypomniał  Członkom  Zarządu,  że  zbliża  się  termin  udzielenia
odpowiedzi na pism dotyczących dokonania remontu chodnika we wsi Gołębie. W
związku  z  tym  przedłożył  propozycję  dopowiedzi  na  ww.  pisma,  w  której  to
poinformowano, że wystąpiono do właścicieli urządzeń obcych, aby je regulowali
do  wysokości  chodnika,  „w  tej  chwili  czekamy  na  odpowiedzi.”  Dyrektor
Powiatowego  Zarządu Dróg  w  Białymstoku,  wyjaśnił,  że  należy  wymienić  tam
około 360 metrów długości chodnika o szerokości 1,5 metra, z czego 30% jest
możliwe do odzyskania.

  Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zauważył,  że
pozostała część płytek, odzyskana w  wyniku zmiany zagospodarowania terenu w
pobliżu budynku Starostwa. Płytki te można wykorzystać przy remoncie doraźnym
ww. chodnika w miejscowości Gołębie. Zaś w chwili gdy znajdą się na to pieniądze
w budżecie Powiatu zostanie dokonany właściwy remont ww. chodnika.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
dokonanie doraźnego remontu chodnika w miejscowości Gołębie, przy
użyciu  płytek  znajdujących  się  na  posesji  przy  ul.  Borsuczej  2  w
Białymstoku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 12

Omówienie  sprawy  wymiany  dachu  na  budynku  Centrum
Kształcenia Praktycznego przy udziale Dyrektora Zdzisława Penzy.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przywitał przybyłego
na posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego Pana Zdzisława Penzę – Dyrektora
Centrum  Kształcenia  Praktycznego  w  Łapach.  Poprosił  go  o  przedstawienie
sytuacji związanej z koniecznością wymiany dachu na budynku szkoły.

Pan Zdzisław Penza – Dyrektor Centrum Kształcenia Praktycznego w Łapach, przedłożył zebranym
ekspertyzę techniczną wykonaną w roku 2007, która wskazuje, że w części niższej dachu B stanowi zagrożenie
dla przebywających w nim ludzi. Konstrukcja jest stabilna, lecz ustrój stanowiący pokrycie wyczerpał swoją
przydatność użytkową. Przedstawił dwa kosztorysy na wykonanie ww. zadania.

Pan  Wiesław  Pusz  –  Starosta  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z
zapytaniem  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego  o
możliwości  finansowe Powiatu w związku z wymianą dachu na budynku szkoły
oraz  czy  istnieje  możliwość  pozyskania  jakichś  środków  z  zewnątrz  na  ww.
remont.
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 Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, wyjaśniła, że na ten rok zostały złożone inne wnioski o
dotacje do Ministerstwa Edukacji Narodowej na remonty w budynkach szkolnych.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, poinformował o
chwilowej niemożliwości  pozyskania jakichkolwiek środków z funduszy unijnych
na ww. zadanie. Związane jest  to z niezgodnością przepisów unijnych i  prawa
polskiego.

Pan  Ireneusz  Ordziejewski  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zwrócił uwagę na to by remontować całość dachu pokrywającego budynek, a nie
tylko część  zagrażającą bezpieczeństwu.

Pan  Zdzisław  Penza  –  Dyrektor  Centrum  Kształcenia  Praktycznego  w
Łapach, wyjaśnił że wymiana drugiej części dachu nie będzie taka kosztowna jak
części B, gdyż jest tam zastosowana inna technika i wystarczy sama wymiana
blachy.  Jednocześnie  poinformował,  że  druga  część  dachu  może  być  jeszcze
użytkowana maksymalnie przez dwa lata.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  poinformowała
zebranych, że Powiat otrzymał pewne dotacje na Domy Pomocy Społecznej, co
pozwoli na przesunięcie kwoty 163 198 złotych na ww. inwestycję. Reszta, kwoty
która obejmuje termomodernizację zgodnie z audytem może zostać pozyskana w
późniejszym  terminie  z  zewnątrz,  część  może  zostać  pokryta  z  Powiatowego
Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej.  Pani  Maria  Borodziuk  –
Skarbnik Powiatu Białostockiego, zaproponowała by ww. remont wykonać w roku
2008 w czasie wakacji szkolnych.      

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
przedstawioną  przez  Panią  Marię  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego propozycję sfinansowania ww. remontu. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego oraz Wydziałowi Budżetu i Finansów.

Ad. 13

Omówienie  sprawy  związanej  z  wnioskiem  Burmistrza  Gminy
Supraśl w sprawie zagospodarowania skarpy nadrzecznej.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
treścią postanowienia Wydziału Geodezji, Katastru i Nieruchomości wydanego na
wniosek  Burmistrza  Gminy  Supraśl  w  sprawie  zagospodarowania  skarpy
nadrzecznej  /zał. nr 16/. 

Pan  Czesław  Bartoszewicz  –  Naczelnik  Wydziału  Geodezji,  Katastru  i
Nieruchomości przedłożył wyjaśnienia w ww. kwestii „W piśmie skierowanym do
Starostwa  Burmistrz  Supraśla,  zwrócił  się  z  prośbą  o  wyrażenie  zgody  na
wymianę gruntu.”  Przedstawił Członkom Zarządu propozycję odpowiedzi na ww.
pismo przygotowaną przez Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  treść
odpowiedzi  na  ww.  pismo,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana
Wiesława Pusza – Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 17/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, postanowił skierować ww. sprawę
pod obrady Komisji Infrastruktury Technicznej w celu wydania opinii.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.
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Ad. 14

Podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego o dokonanie wpisów do
ksiąg wieczystych nieruchomości zajętych pod drogi powiatowe.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosków do Sądu Rejonowego w Białymstoku o dokonanie
zmian w KW:

 dotyczącej nieruchomości położonej na terenie Gminy Dobrzyniewo Duże, obręb
Dobrzyniewo Duże, działka nr 429/ o powierzchni 0,0950 ha, nr KW 111.863; 

 dotyczącej  nieruchomości  położonej  w  obrębie  Łapy  II,  gmina  Łapy  nr  KW
BI1B/00147469/5 działka nr 96/1 o powierzchni 0,4217 ha;

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych  wniosków,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
oraz  Pana  Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 17 - 18/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

 

Ad. 15

Podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie
na  rzecz  Powiatu  Białostockiego  prawa  własności  do  nieruchomości
stanowiących część drogi powiatowej.

Wydział Geodezji, Katastru i Nieruchomości wystąpił do Zarządu Powiatu z
prośbą o podpisanie wniosków do Wojewody Podlaskiego o potwierdzenie prawa
własności na rzecz Powiatu Białostockiego, w stosunku do nieruchomości zajętych
pod drogi powiatowe:

 położonej na terenie gminy Turośń Kościelna, obręb Chodory, działka
nr 109 o powierzchni 0,01,

 położonych na terenie gminy Choroszcz, obręb Zaczerlany, działki
nr 191/5 o powierzchni 0,0200 ha, nr 191/11 o powierzchni 0,0100
ha oraz 192/8 o powierzchni 0,0100 ha,

 położonych  na  terenie  gminy  Turośń  Kościelna,  obręb  Chodory,
działki nr 107 o powierzchni 0,01 ha i nr 108 o powierzchni 0,01 ha;

 położonej na terenie gminy Turośń Kościelna, obręb Chodory, działka
nr 110 o powierzchni 0,01 ha;

 położonej  na  terenie  gminy  Zabłudów,  obręb  Folwarki  Wielkie,
działka nr 305/6 o powierzchni 0,0114 ha;

 położonej w terenie gminy Turośń Kościelna, obręb Chodory, działka
nr 104 o powierzchni 0,01 ha;

 położonych  na  terenie  gminy  Turośń  Kościelna,  obręb  Chodory,
działka nr 102 o powierzchni 0,01 ha i nr 127 o powierzchni 0,01 ha;

 położonych  na  terenie  gminy  Turośń  Kościelna,  obręb  Chodory,
działka nr 101 o powierzchni 0,01 ha i nr 126 o powierzchni 0,01 ha;
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 położonej na terenie gminy Turośń Kościelna obręb Chodory, działka
nr 100 o powierzchni 0,03 ha;

 położonych  na  terenie  gminy  Turośń  kościelna,  obręb  Chodory,
działka nr 106 o powierzchni 0,01 ha.   

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
przedłożonych  wniosków,  upoważniając  do  ich  podpisania  Pana
Ireneusza  Ordziejewskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego
oraz  Pana  Jarosława  Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu
Białostockiego /zał. nr 20 - 29/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 16

Podpisanie ogłoszenia konkursu na stanowisko Dyrektora Zespołu
Szkół w Czarnej Białostockiej.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
ogłoszenie  konkursu  na  stanowisko  Dyrektora  Zespołu  Szkół  w  Czarnej
Białostockiej.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego wyjaśniła, że jest to związane ze stanowiskiem Zarządu
Powiatu Białostockiego, który wyraził opinie, iż na stanowisko dyrektora Zespołu
Szkół w Czarnej Białostockiej zostanie ogłoszony konkurs.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
ogłoszenie,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 30/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 17

Rozpatrzenie wniosków Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i
Zarządzania Kryzysowego w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie
powiatu na 2008 r.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
wnioskami Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego w
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2008 rok /zał. nr 31 - 32/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego  wyjaśniła:  „Na  jednym  z  poprzednich  posiedzeń
Zarządu  była  omawiana  sprawa  przesunięcia  85 000  złotych  ze  środków
przeznaczonych na remont warsztatów szkolnych w Centrum Edukacji w Supraślu
na remont Internatu. Drugi wniosek przedkładam w związku z pismem Dyrektora
Poradni Pedagogiczno – Psychologicznej w Białymstoku z prośbą o wprowadzenie
zmian  po  stornie  dochodów  i  wydatków  w  związku  z  koniecznością  wypłaty
wynagrodzenia  dla  pracownika  zatrudnionego  na  pracach  interwencyjnych.
Zarząd wyraził zgodę na zatrudnienie ww. osoby na pół roku.”

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przypomniała
zebranym, iż na posiedzeniu Zarządu Powiatu Białostockiego w dniu 7 maja 2008
roku,  poruszana  była  kwestia  utworzenia  w  Centrum  Edukacji  w  Supraślu
gospodarstwa pomocniczego.
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Pani  Maria  Marciszewska  –  naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  poinformowała  zebranych,  iż  Dyrektor  Centrum
Edukacji w Supraślu zobowiązał się ustnie do powołania takiego gospodarstwa do
1 września 2008 roku.    

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski,  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego, celem ujęcia ich w najbliższym projekcie uchwały Rady
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2008
rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 18

Rozpatrzenie pisma  Dyrektora  LO w Łapach o zwiększenie planu
wydatków na 2008 r.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
pismo Dyrektora LO w Łapach o zwiększenie planu wydatków na 2008 rok /zał. nr
33/.

Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii, przedłożyła zebranym Pani Maria
Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania
Kryzysowego „Pan Dyrektor prosi o zwiększenie wydatków na bieżące utrzymanie
internatu w związku z tym, że w czasie bieżącego roku z wydatków bieżących
środki zostały przesunięte na dokończenie remontu pomieszczeń przeznaczonych
dla  Poradni  Pedagogiczno  –  Psychologicznej.  W  tej  chwili,  wykonanie  na
paragrafie  energia  elektryczna  i  cieplna  wynosi  100%.  Nie  ma  pieniędzy  na
opłacanie kolejnych faktur. W związku z tym Wydział proponuje przesunąć 25 000
na  paragraf  4250  i  wystosować  pismo  do  Dyrektora  by  te  pieniądze,  które
otrzymywane są od osób przebywających w internacie zostały przeznaczone na
wydatki bieżące.”  

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła,  że
koszty funkcjonowania internatu przy LO w Łapach są stosunkowo wysokie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
przesunięcie kwoty 25 000 złotych na wydatki bieżące w LO w Łapach.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 19

Podpisanie  wniosku  w  sprawie  uzyskania  dotacji  na  realizację
zadania pn. „By czas nie  zaćmił i niepamięć”.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
wnioskiem w sprawie uzyskania dotacji  na realizację zadania pn.  „by czas nie
zaćmił i niepamięć” /zał. nr 34/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Wiesława  Pusza  –
Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy  kontrasygnacie  Pani  Marii
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Borodziuk – Skarbnika Powiatu Białostockiego /zał. nr 35/. Do podpisania
pisma  przewodniego  upoważniono  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę
Powiatu Białostockiego /zał. nr 36/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego/

Ad. 20

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  komisji  konkursowej  do
zaopiniowania ofert o udzielenie dotacji na realizację w 2008 r. zadań
publicznych w sferze ochrony dóbr kultury  i tradycji (220/08).

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
projekt uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej do zaopiniowania ofert
o  udzielenie  dotacji  na  realizację  w  2008  roku  zadań  publicznych  w  sferze
ochrony dóbr kultury i tradycji /zał. nr 37/.

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego – Pani
Maria Marciszewska, przedstawiła zebranym szczegóły ww. sprawy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
220/08  z  dnia  14  maja  2008  roku  w  sprawie  powołania  komisji
konkursowej do zaopiniowania ofert o udzielenie dotacji na realizację w
2008 roku zadań publicznych w sferze ochrony dóbr kultury i tradycji
/zał. nr 38/.   

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 21

Rozpatrzenie  pisma  Naczelnika  Wydziału  Spraw  Społecznych  w
sprawie  współorganizacji  V  Ogólnopolskiego  Turnieju  Tańca
Towarzyskiego Tykocin 2008.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  pismem  Naczelnika  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania
Kryzysowego  w  sprawie  współorganizacji  V  Ogólnopolskiego  Turnieju  Tańca
Tykocin 2008 /zał. nr 39/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

  Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
przeznaczenie  około  1 000  złotych  na  zakup  medali  i  pucharów  na
organizację ww. imprezy.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 22

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  powołania  komisji  konkursowej  do
rozstrzygnięcia  V  Powiatowego  Konkursu  Fotograficznego  „Cudze
chwalicie – swego nie znacie” (221/08).

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie powołania komisji konkursowej do rozstrzygnięcia V
Powiatowego  Konkursu  Fotograficznego  „Cudze  chwalicie  –  swego  nie  znacie”

13



/zał. nr 40/.

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego  – Pani
Maria Marciszewska, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie. 

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zaproponował by w
skład  ww.  Komisji  wszedł  Pan  Adma  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu
Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
221/08  z  dnia  14  maja  2008  roku  w  sprawie  powołania  Komisji
konkursowej  do  rozstrzygnięcia  V  Powiatowego  Konkursu
Fotograficznego „Cudze chwalicie – swego nie znacie” /zał. nr 41/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

 
Ad. 23

Rozpatrzenie  wniosku  Burmistrza  Wasilkowa  w  sprawie
współorganizacji IV Edycji Festiwalu Wasilkowskie Klimaty Akordeonowe
„Co komu w miechu gra”.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz przedstawił Członkom
Zarządu  wniosek  Burmistrza  Wasilkowa  w  sprawie  współorganizacji  IV  Edycji
Festiwalu Wasilkowskie Klimaty Akordeonowe „Co komu w miechu gra” /zał. nr
42/.

Szczegóły ww. kwestii  przedstawiła Pani Maria Marciszewska – Naczelnik
Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
przekazanie  kwoty 2 000 złotych w formie  dotacji  Gminie  Wasilków z
przeznaczeniem na nagrody pieniężne dla zwycięzców ww. festiwalu.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 24

Rozpatrzenie  wniosku  o  współorganizację  imprezy  integracyjnej
„Podlasie  MTB Marathon” oraz zakup nagród zwycięzcom.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
wniosek o współorganizację imprezy integracyjnej „Podlasie MTB Marathon” /zał.
nr 43/. 

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
zakup 49 pucharów zwycięzcom ww. imprezy. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 25

Upoważnienie  Starosty  i  Wicestarosty  do  podpisania  umów  na
prowadzenie kampanii promocyjnej z portalem internetowym, Kurierem
Porannym i Agencją Reklamową.
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Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zwrócił się z prośbą do
Członków Zarządu o upoważnienie Starosty i Wicestarosty do podpisania umów
na  prowadzenie  kampanii  promocyjnej  z  portalem  internetowym,  Kurierem
porannym i Agencją Reklamową.

Pan Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński, przedłożył
wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  upoważnił  Pana
Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pracownikowi zatrudnionemu
na  Samodzielnym  Stanowisku  ds.  Promocji,  Współpracy  z  Zagranicą  i
Przedsiębiorczości.

Ad. 26

Rozpatrzenie  wniosku  o  dokonanie  zmian  w  planie  wydatków
budżetowych w związku z realizacją projektu „Rozwój transgranicznych
funkcji  Regionalnego  Centrum  Kształcenia  w   Zakresie  Turystyki
Aktywnej.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z  wnioskiem o  dokonanie  zmian  w  planie  wydatków budżetowych  w
związku  z  realizacją  projektu  „Rozwoju  transgranicznych  funkcji  Regionalnego
Centrum Kształcenia w Zakresie Turystyki Aktywnej /zał. nr 44/.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśnił
szczegóły dotyczące ww. zagadnienia.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek  kierując  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego,  celem  ujęcia  w  najbliższym  projekcie  uchwały  Rady
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2008
rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 27

Omówienie problemu budowy oczyszczalni ścieków w DPS Jałówce
przy udziale dyrektora Domu Pana Jana Steckiewicza.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przywitał przybyłego
na  posiedzenie  Zarządu  Powiatu  Pana  Jana  Steckiewicza  –  Dyrektora  Domu
Pomocy Społecznej w Jałówce z Filią w Łaźniach.

Pan Jan Steckiewicz – Dyrektor Domu Pomocy Społecznej w Jałówce z filią w
Łaźniach,  przedstawił  zebranym  ogólne  informacje  dotyczące  ww.  sprawy.
Poinformował,  że  koszt  netto  związany  z  przygotowaniem  dokumentacji
dotyczącej  budowy oczyszczalni  ścieków  w DPS  w  Jałowce  to  około  30 000  –
40 000  złotych,  zaś  koszt  prac  wykonawczych  to  420 000  złotych  netto.
Powiedział o możliwościach pozyskania środków na ww. zadanie z innych źródeł.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. problematyką,
jednocześnie zwrócił się z wnioskiem do Dyrektora DPS w Jałówce z filią
w Łaźniach o przedstawienie po przygotowaniu wszelkich dokumentacji
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związanych z  ww.  oczyszczalnią  Komisji  Infrastruktury  Technicznej,  w
celu uzyskania opinii ww. komisji.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 28

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  upoważnienia  Dyrektora  PCPR  do
złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  projektu  Program  Operacyjny
Kapitał Ludzki na 2008r. (222/08).

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt uchwały w sprawie upoważnienia Dyrektora PCPR do złożenia wniosku o
dofinansowanie projektu Program Operacyjny Kapitał Ludzki na 2008 rok /zał. nr
45/.

Pani  Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor  Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
222/08 z dnia  14 maja 2008 roku w sprawie upoważnienia  Dyrektora
PCPR  do  złożenia  wniosku  o  dofinansowanie  projektu  Program
Operacyjny Kapitał Ludzki na 2008 rok /zał. nr 46/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.

Ad. 29

Rozpatrzenie  wniosków  Dyrektora  PCPR  w  sprawie  dokonania
zmian w budżecie powiatu na 2008 r.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił zebranym
wnioski Dyrektora PCPR w sprawie dokonania zmian w budżecie Powiatu na 2008
rok /zał. nr 47 - 51/.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie  wyjaśniła:  „Pierwszy  wniosek  dotyczy  zwiększenia  o  4 000  złotych
wartości inwestycji o koszt nadzoru inwestorskiego w DPS w Czerewkach. Drugi
wniosek dotyczy zmniejszenia o 10 000 złotych dotacji  z  miasta Białegostoku,
była zaplanowana większa kwota dotacji w związku z przebywaniem większej niż
to  ma  miejsce  dzieci  z  terenu  Miasta  Białegostoku  w  domach  dziecka
prowadzonych  przez  Powiat  Białostocki.  Jednocześnie  wzrósł  koszt  utrzymania
dzieci, stąd należy większe dotacje przekazać do innych powiatów. Wniosek trzeci
dotyczy zwiększenia planów finansowych Domu Dziecka w Supraślu i w Krasnem
w  związku  z  podwyżką  pensji  dla  wychowawców  zatrudnionych  z  karty
nauczyciela.”

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia dotyczące zwiększenia planowanych dochodów budżetu powiatu o
kwotę 462 000 złotych  i zmiany planowanych wydatków w dziale domów pomocy
społecznej w Domu Pomocy Społecznej w Jałówce i Czerewkach.

Pani Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy
Rodzinie w Białymstoku, omówiła pozostałe wnioski dotyczące zwiększenia zmian
w  planach  wydatków  domów  pomocy  społecznej  prowadzonych  przez  Powiat
Białostocki. „wynika to, że przy tworzeniu planu wydatków na rok 2008, kwota
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dotacji,  która  miała  być  otrzymana  z  Urzędu  Wojewódzkiego  na  utrzymanie
pensjonariuszy  skierowanych  do  DPS  przed  1  stycznia  2004,  była  wówczas
określona na kwotę 1 337 złotych obecnie średnia miesięczna kwota dotacji jaka
jest przekazywana na pensjonariusza wynosi 1 382, 04 złotych. Koszt utrzymania
jest  wyższy  niż  w  roku  ubiegłym.  Ponadto  wpłynęły  wnioski  od  Dyrektorów
poszczególnych jednostek o dokonanie zmian.”

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego wyjaśniła, że ww.
wniosek należy uwzględnić w projekcie uchwały Zarządu Powiatu Białostockiego
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Białostockiego na 2008 rok.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski,  kierując  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnika  Powiatu
Białostockiego, w celu ujęcia odpowiednio w uchwałach Rady Powiatu
Białostockiego  i  Zarządu Powiatu  Białostockiego,  w sprawie  zmian  w
budżecie Powiatu na 2008 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 30

Zapoznanie się z analizą wynagrodzeń pracowników zatrudnionych
w Domach Pomocy Społecznej prowadzonych przez Powiat Białostocki.

Starosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Wiesław Pusz  zapoznał  Członków
Zarządu z analizą wynagrodzeń pracowników zatrudnionych w Domach Pomocy
Społecznej prowadzonych przez Powiat Białostocki /zał. nr 52/.

Pani  Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor  Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, złożyła wyjaśnienia w tej sprawie.

Zarząd Powiatu Białostockiego zapoznał się z ww. analizą.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku. 

Ad. 31

Podpisanie  wystąpienia  do  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  w
sprawie  współfinansowania  działalności  Zespołu  ds.  Orzekania  o
Niepełnosprawności.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego przedstawił zebranym
treść  wystąpienia  do  Prezydenta  Miasta  Białegostoku  w  sprawie
współfinansowania działalności Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności /zał.
nr 53/.

Wyjaśnienia  dotyczące  powyższej  kwestii  złożyła  Pani  Elżbieta  Anna
Turczewska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie w Białymstoku.
Przypomniała,  że  ww.  kwestia  była  przedmiotem  obrad  Zarządu  Powiatu
Białostockiego w dniu 7 maja 2008 roku.

Zarząd Powiatu Białostockiego postanowił wstrzymać się jeszcze z
podejmowaniem decyzji w ww. sprawie i poddać je ponownej analizie na
jednym z najbliższych posiedzeń.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Centrum
Pomocy Rodzinie w Białymstoku.
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Ad. 32

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  regulaminu
przyznawania nagród rocznych dla Dyrektora SPZOZ w Łapach (223/08).

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego zapoznał zebranych z
projektem uchwały w sprawie wprowadzenia  regulaminu przyznawania  nagród
rocznych dla Dyrektora SP ZOZ w Łapach /zał. nr 54/.

Pani  Anna  Szczepańska  –  Sekretarz  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła
Członkom Zarządu szczegóły ww. kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie,  podjął  uchwałę  nr
23/08 z dnia 14 maja 2008 roku w sprawie wprowadzenia regulaminu
przyznawania nagród rocznych dla Dyrektora SP ZOZ w Łapach  /zał. nr
55/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Kadrom.

Ad. 33

Udzielenie odpowiedzi na interpelację złożoną na XVIII sesji Rady
przez Radnego Pana Zenona Żukowskiego.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
propozycją  odpowiedzi  na  interpelację  złożoną  na  XVIII  sesji  Rady przez  Pana
Zenona Żukowskiego.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedłożył
wyjaśnienia w ww. kwestii.  

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie, zaakceptował treść
ww.  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 56/.

Ad. 34

Zaakceptowanie porządku dziennego  XIX sesji Rady Powiatu.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz zapoznał zebranych z
proponowanym  porządkiem  obrad  XIX  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  III
Kadencji, zaplanowanej na dzień 29 maja 2008 roku /zał. nr 57/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  zaakceptował
projekt porządku dziennego XIX Sesji  Rady Powiatu Białostockiego III
Kadencji.

Ad. 35
Zaakceptowanie materiałów kierowanych pod obrady:
a)  projekt  uchwały  RPB  zmieniającej  uchwałę  Rady  Powiatu  w

sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w pierwszej
kategorii  zaszeregowania i uzgodnienia wartości 1 punktu,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu projekt uchwały Rady Powiatu Białostockiego zmieniający uchwałę Rady
Powiatu  w  sprawie  ustalenia  najniższego  wynagrodzenia  zasadniczego  w
pierwszej kategorii zaszeregowania i uzgodnienia wartości 1 punktu /zał. nr 58/.
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Pani  Elżbieta Anna Turczewska – Dyrektor  Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku, przedłożyła wyjaśnienia w powyższej kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  zmieniającej  uchwałę  Rady
Powiatu Białostockiego w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia
zasadniczego  w  pierwszej  kategorii  zaszeregowania  i  uzgodnienia
wartości 1 punktu, kierując go pod obrady Komisji Budżetu i Finansów
oraz  Komisji  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Spraw  Rodziny  oraz  pod
obrady XIX Sesji rady Powiatu Białostockiego celem uchwalenia.  

b) podjęcie uchwały RPB w sprawie zaciągnięcia zobowiązania z
tytułu zlecanych usług  geodezyjnych,

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przedstawił Członkom
Zarządu projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zaciągnięcia
zobowiązania z tytułu zalecanych usług geodezyjnych /zał. nr 59/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  złożyła
wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania z tytułu zlecanych usług
geodezyjnych, kierując go pod obrady Komisji Budżetu i Finansów celem
zaopiniowania  oraz  XIX  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  celem
uchwalenia. 

c) projekt uchwały RPB w sprawie zmian w budżecie powiatu na
2008 r.,

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, zapoznał zebranych z
projektem uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie zmian  w budżecie
powiatu na 2008 rok /zał. nr 60/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, omówiła wszystkie
zmiany, które mają być wprowadzone ww. uchwałą w budżecie powiatu. Ponadto
wyjaśniła:  „zmiany  będą  obejmowały  zwiększenia  w rozdziale  drogi  publiczne
powiatowe. To będzie zwiększenie o 102 000 złotych jeśli  chodzi  o wpływy za
zajęcie pasa drogowego, następnie 8 500 złotych to będą różne grzywny i kary.
16 639  to  jest  to  co  wpłynęło  do  budżetu  z  realizowanego  przez  Powiatowy
Zarząd  Dróg  sprzedaży drewna wyciętego przy drogach  powiatowych.  45 000
złotych  wprowadzono  jako  deklarowane  zwiększenie  dotacji  z  Gminy  Turośń.
Otrzymaliśmy decyzję Wojewody, że otrzymujemy 67 793 złotych i jest to dotacja
celowa  przeznaczona  na  drogę  Nowe  Aleksandrowo,  które  to  zadanie  Powiat
wykonał w całości  w ubiegłym roku. (…) Również została podpisana umowa o
dotację  ze  środków  Funduszu  Ochrony  Gruntów  Rolnych  22 000  złotych  z
przeznaczeniem  na  zakup  sprzętu  komputerowego  dla  Wydziału  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości. W rozdziale szkoły zawodowe zmniejsza się dochody o
kwotę 35 590 złotych i jest to kwota, która została wpłacona przez Zespół Szkół
Mechanicznych w Michałowie.”

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  zmian  w  budżecie
Powiatu na 2008 r., kierując go pod obrady Komisji Budżetu i Finansów,
Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisji Zdrowia, Opieki
Społecznej  i  Spraw Rodziny  oraz pod obrady XIX Sesji  Rady Powiatu
Białostockiego celem uchwalenia.

d) informacja Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Białymstoku
o stanie sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej powiatu białostockiego
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w roku 2007,

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu  z  informacją  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Białymstoku  o
stanie  sanitarnym  i  sytuacji  epidemiologicznej  powiatu  białostockiego  w  roku
2007 /zał. nr 61/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował
informację Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Białymstoku o stanie
sanitarnym i sytuacji epidemiologicznej powiatu białostockiego w roku
2007,  kierując  ją  pod  obrady  XIX  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego
celem przyjęcia.

e)  informacja  Powiatowego  Inspektora  Nadzoru  Budowlanego  z
działalności organu nadzoru budowlanego na terenie powiatu za okres
roku 2007,

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, przekazał zebranym
informację  Powiatowego  Inspektora  Sanitarnego  w  Białymstoku  z  działalności
organu nadzoru budowlanego na terenie powiatu za okres 2007 /zał. nr 62/.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował
informację Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego z działalności
organu nadzoru budowlanego na terenie powiatu za okres 2007 roku,
kierując  do pod obrady XIX Sesji  Rady Powiatu Białostockiego  celem
przyjęcia.

f)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  upoważnienia  do  zaciągania
zobowiązań finansowych na dostawę tablic rejestracyjnych.

Pan Wiesław Pusz  – Starosta Powiatu Białostockiego,  zapoznał  Członków
Zarządu z projektem uchwały w sprawie upoważnienia do zaciągania zobowiązań
finansowych na dostawę tablic rejestracyjnych /zał. nr 63/.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  upoważnienia  do
zaciągania zobowiązań finansowych na dostawę tablic rejestracyjnych,
kierując go pod obrady Komisji Budżetu i Finansów celem zaopiniowania
oraz  pod  obrady  XIX  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  celem
uchwalenia.

g)  projekt  uchwały  RPB  w  sprawie  przekazania  skargi  od
załatwienia.

Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił Członkom
Zarządu  projekt  uchwały  Rady  Powiatu  Białostockiego  w  sprawie  przekazania
skargi do załatwienia /zał. nr 64/.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie zaakceptował projekt
uchwały Rady Powiatu Białostockiego w sprawie przekazania skargi do
załatwienia, kierując go pod obrady Komisji Bezpieczeństwa, Porządku
Publicznego,  Przedsiębiorczości  i  Rynku  Pracy  celem  zaopiniowania,
oraz  pod  obrady  XIX  Sesji  Rady  Powiatu  Białostockiego  celem
uchwalenia.

Ad. 36

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2008 r.
(224/08).
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Pan Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego, przedstawił zebranym
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2008 rok /zał. nr 65/.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, przedstawiła swoje
wyjaśnienia dotyczące ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
224/08 z dnia 14 maja 2008 roku w sprawie zmian w budżecie powiatu
na 2008 rok /zał. nr 66/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 37

Zapoznanie się z uchwałą RIO podjętą w związku z uchwałą  RPB
XVI/159/08.

Starosta Powiatu Białostockiego – Pan Wiesław Pusz, zapoznał zebranych z
uchwałą RIO podjętą w związku z uchwałą RPB XVI/159/08 /zał. nr 67/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. uchwałą.

Ad. 38 
Sprawy różne.

Spraw różnych nie zgłoszono, wobec czego posiedzenie Zarządu Powiatu
Białostockiego w dniu 14 maja 2008 roku dobiegło końca o godzinie 1837. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Wiesław Pusz – Starosta Powiatu Białostockiego
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
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